
 
 

 

 

 

 

Artikel 43 vragen SPA inzake ‘Nachtelijk vervoer over de spoorlijn Sittard-Buchten’ 

Kenmerk  SPA/2019/43/02 

Datum 18 mei 2019 

 

 
Geacht College, 
 
Sinds september 2018 heeft SPA het al driemaal eerder nodig geacht om schriftelijke vragen aan 
het College te stellen over het spoorvervoer over de lijn Sittard-Buchten. 
 
Nu doen we dit weer omdat er weer een stap gezet is door Prorail die de omwonenden van de 
spoorlijn zeer slecht op de maag ligt en SPA langzamerhand vermoedt dat men sluipenderwijs 
steeds verder wil gaan met het gebruik van deze spoorlijn en wij daar zeer fel tegenstander van zijn. 
 
Afgelopen vrijdag ontving ik van een zo’n 40 m van het spoor wonende inwoner om 00.36 u 
onderstaand bericht: 

00.35 een trein rijdend bij Aldenhof. Mag niet volgens vergunning. 
 
 
Vraag 1 
Is het juist dat er rond die tijd een trein op het traject Sittard-Buchten reed? 
 
Er van uitgaande dat het bericht dat er een trein reed juist is: 
Vraag 2 
Wat was de samenstelling van die trein en waar kwam die vandaan? 
 
Vraag 3 
Reed die trein daar conform vergunning, wie had toestemming gegeven dat die trein daar op dat 
tijdstip mocht rijden en waarom? 
 
Vraag 4 
Wat gaat het College doen om herhaling te voorkomen en de nachtrust van onze inwoners te 
waarborgen? 
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